



Financial Statements Disclosure Form

Company Name: Mannai Corporation QPSC
Financial Period: from 01 Jan 2020 to 31 March 2020

Q1	Q2	Q3	FY
X			

Company statements at the end of the declared financial period:

Issued and paid-up capital: 456,192,000
No. of Shares: 456,192,000
No of Treasury Stocks & Date of Purchase: 0

Shareholding of Directors and Executives:

Name	Position	Shareholding %	Change compared to corresponding period
Sheikh Hamad Bin Abdulla Al-Thani	Chairman	0.01%	-
Sheikh Suhaim Bin Abdulla Al-Thani	Vice Chairman	0.45%	-
Sheikh Khalifa Bin Abdulla Al-Thani	Director	0.37%	-
Sheikh Tamim Bin Abdulla Al-Thani	Director	-	-
Mohamed Ali M. Al Kubaisi	Director	-	-
Ali Yousef Kamal	Director	0.15%	-
Keith Higley	Director	-	-
Khalid Sultan Al Rabban	Director	-	-
Mohammed Yousuf Ali Kamal	Director	0.14%	-
Abdulla Mohammed Al Kubaisi	Director	0.02%	-

Financial Statements of the Current Period:

Particulars	Current Period	Previous Period	Growth%
Total value of long term assets (compared period is the value in the financial position for a full year)	7,731,965	7,821,111	(1)%
Total value of short term assets (compared period is the value in the financial position for a full year)	6,066,737	5,615,666	8%
Long Term Liabilities (compared period is the value in the financial position for a full year)	4,961,660	5,043,355	(2)%
Short Term Liabilities (compared period is the value in the financial position for a full year)	6,264,026	5,772,347	9%
Operating Capital (compared period is the value in the financial position for a full year)	(197,289)	(156,681)	(26)%
Total Equities (compared period is the value in the financial position for a full year)	2,573,016	2,621,075	(2)%
Revenues	2,664,582	2,853,620	(7)%
Profit before interest, tax, amortization and depreciation	187,812	271,166	31%
Extraordinary Revenues			
Extraordinary Expenses			
Net profit achieved for company shareholders	(21,088)	49,530	(143)%
Non-controlling equities	188	489	(62)%
Earnings per share (QR)	(0.05)	0.11	(143)%
Book value per share (QR)	5.64	5.74	(2)%
Cash dividend per share (if applicable)	-	-	-

Events after Expiry of the Financial Period:

The current COVID-19 lockdown continues during April 2020 resulting in the continued closure of multiple facilities and retail locations.

Management Comments upon company business during the period:

The fall in revenues compared to the first quarter 2019 of 7% has been driven by the impact of the COVID-19 lockdown which has led to a loss for the period. Profits have been impacted primarily by the Jewelry business where all retail locations were closed for the majority of March and our IT business which has been unable to advance multiple projects to achieve the contractual milestones to enable revenue recognition in the quarter, pushing this revenue to a future period.

Management comments upon future period:

As the lockdown continues into April 2020, we foresee the losses currently being incurred to continue during April 2020. Once the pandemic ceases, we anticipate a rebound in revenues and profitability, however it is too early to project how revenues will progress during the remainder of 2020.

Undertaking of Information Accuracy:

I, Ewan Cameron, Chief Financial Officer, hereby undertake that all the above information which represents the financial performance of the company during the period from January 1st 2020 to March 31st 2020 is accurate and that such information shall not be considered as an alternative of disclosing the financial statements of the company and the explanations thereto.






نموذج الإفصاح عن بيانات مالية

سنة مالية	الربع الثالث	الربع الثاني	الربع الأول
			x

اسم الشركة: مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق.
الفترة المالية: من ١ يناير ٢٠٢٠م إلى ٣١ مارس ٢٠٢٠م

بيانات الشركة في نهاية الفترة المالية المعلنة:

رأس مال الشركة المصدر والمدفوع: ٤٥٦,١٩٢,٠٠٠

عدد الأسهم: ٤٥٦,١٩٢,٠٠٠

عدد أسهم الخزينة وتاريخ شرائها: صفر

مساهمات أعضاء مجلس الإدارة والمديرين التنفيذيين:

التغير عن الفترة المقابلة	نسبة المساهمة	المنصب	الاسم
-	%٠,٠١	رئيس مجلس الإدارة	الشيخ/ حمد بن عبدالله آل ثاني
-	%٠,٤٥	نائب رئيس مجلس الإدارة	الشيخ/ سحيم بن عبدالله آل ثاني
-	%٠,٣٧	عضو مجلس الإدارة	الشيخ/ خليفة بن عبدالله آل ثاني
-	-	عضو مجلس الإدارة	الشيخ/ تميم بن عبدالله آل ثاني
-	-	عضو مجلس الإدارة	محمد علي محمد الكبيسي
-	%٠,١٥	عضو مجلس الإدارة	علي يوسف كمال
-	-	عضو مجلس الإدارة	كيث هيجلي
-	-	عضو مجلس الإدارة	خالد سلطان الربان
-	%٠,١٤	عضو مجلس الإدارة	محمد يوسف علي كمال
-	%٠,٠٢	عضو مجلس الإدارة	عبد الله محمد علي الكبيسي

البيانات المالية عن الفترة الحالية:

النمو %	الفترة السابقة	الفترة الحالية	بيان
(١)%	٧,٨٢١,١١١	٧,٧٣١,٩٦٥	إجمالي قيمة الموجودات غير المتداولة (الفترة المقارنة هي القيمة في المركز المالي لكامل السنة)
٨%	٥,٦١٥,٦٦٦	٦,٠٦٦,٧٣٧	إجمالي قيمة الموجودات المتداولة (الفترة المقارنة هي القيمة في المركز المالي لكامل السنة)
(٢)%	٥,٠٤٣,٣٥٥	٤,٩٦١,٦٦٠	قيمة المطالبات غير المتداولة (الفترة المقارنة هي القيمة في المركز المالي لكامل السنة)
٩%	٥,٧٧٢,٣٤٧	٦,٢٦٤,٠٢٦	قيمة المطالبات المتداولة (الفترة المقارنة هي القيمة في المركز المالي لكامل السنة)
(٢٦)%	(١٥٦,٦٨١)	(١٩٧,٢٨٩)	رأس المال العامل (الفترة المقارنة هي القيمة في المركز المالي لكامل السنة)
(٢)%	٢,٦٢١,٠٧٥	٢,٥٧٣,٠١٦	إجمالي حقوق الملكية (الفترة المقارنة هي القيمة في المركز المالي لكامل السنة)
(٧)%	٢,٨٥٣,٦٢٠	٢,٦٦٤,٥٨٢	قيمة الإيرادات
٣١%	٢٧١,١٦٦	١٨٧,٨١٢	قيمة الأرباح قبل الفوائد والضرائب والإهلاك والإستهلاك (EBITDA)
			الإيرادات غير العادية
			المصرفات غير العادية
(١٤٣)%	٤٩,٥٣٠	(٢١,٠٨٨)	صافي الربح المحقق لمساهمي الشركة
(٦٢)%	٤٨٩	١٨٨	حقوق غير المسيطرين
(١٤٣)%	٠,١١	(٠,٠٥)	نصيب السهم من صافي الأرباح (ر.ق.)
(٢)%	٥,٧٤	٥,٦٤	القيمة الدفترية للسهم (ر.ق.)
-	-	-	نصيب السهم من التوزيعات النقدية

الأحداث اللاحقة (بعد إنتهاء الفترة المالية):

استمرار الإغلاق المتعلق بكوفيد-١٩ خلال أبريل ٢٠٢٠ متسبباً في الإغلاق المستمر لمنشآت ومواقع تجزئة متعددة.

تعليق الإدارة علي نشاط الشركة خلال الفترة:

الانخفاض في الإيرادات بنسبة ٧% مقارنة بالربع الأول من ٢٠١٩ ظل مدفوعاً بتأثير الإغلاق المتعلق بكوفيد-١٩ والذي أدى إلى تكبد خسارة عن الفترة. وقد تأثرت الأرباح بصورة رئيسية بأعمال المجوهرات حيث كانت كافة مواقع التجزئة مغلقة لمعظم شهر مارس وأعمال تكنولوجيا المعلومات التابعة لنا والتي لم تتمكن من تحقيق تقدم في العديد من المشاريع لانجاز المراحل التعاقدية التي تمكن من الاعتراف بالإيرادات خلال الربع، مؤجلة العائدات إلى فترات مستقبلية.

تعليق الإدارة علي الفترة المستقبلية:

مع استمرار الإغلاق حتى شهر أبريل ٢٠٢٠، نتوقع استمرار الخسائر المتكبدة حالياً خلال شهر أبريل ٢٠٢٠. وبمجرد انتهاء الجائحة نتوقع العودة إلى تحقيق الإيرادات والربحية، لكن من المبكر جداً توقع كيفية استمرار الإيرادات خلال ما تبقى من ٢٠٢٠.

تعهد بصحة البيانات:

أتعهد أنا إيوان كاميرون، المدير المالي، بصحة كافة البيانات الواردة أعلاه والتي تمثل الأداء المالي للشركة خلال الفترة من ١ يناير ٢٠٢٠ إلى ٣١ مارس ٢٠٢٠ ولا تعتبر تلك البيانات بديلاً عن الإفصاح عن القوائم المالية للشركة والإيضاحات المتممة لها.

Ewan Cameron

